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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z przesunięciem s i ę prac związanych z realizacją projektu rewitalizacj i parku w 

Slawięcicach proszę o podjęcie dyskusji jeszcze raz z powiatem ws. realizacj i projektu 

róWnież i ich terenie parku. 

Powiat wcześniej twierdził iż nie przyłączy s ię do projektu oraz prac gdyż ogranicza ich 

budżet. Być może przesunięc ie s ię terminu reali zacj i projektu na rok 2017 spowoduje że 

powiat jednak przyłączy s ię i zaangażuj e w projekt rewitalizacj i parku co da efekt 

całościowego odnowienia parku. 

Uważam iż w związku ze sprzedażą budynku byłego internatu powiat pozyskał trochę 

funduszy które można by zainwestować w park. Efekt takiej inwestycj i nie tylko spotkał by 

się z uznaniem mieszkańców Sławięcic oraz osób odwiedzających park ale również pomógłby 

nabywcą byłego internatu w prowadzeniu planowanej działalności czyli domu spokojnej 

starości. 

(podpis) 


